
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Lördag 6 januari 2024 kl. 9.00-11.00. Plats: Digitalt via Teams.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström (till §4 tävling), Carl Hedin, Marina
Karlsson, Stefan Mattsson, Linda Kjellberg (till §4 tävling), Peter Håkansson (till §4
utbildning) och Lars Molin (till §3). 
Personal: Markus Andersson. Ungdomskommittén: Olivia Hansén.
Frånvarande: Ronny Krönvall, Nadja Casadei.

§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson
Carl Hedin.

b) Godkännande av dagordning
Dagordning godkändes efter tillägg av § 9a.

c) Föregående protokoll
Är utskickat och ligger på hemsidan, inga fler synpunkter nu.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Para – Utbildningskommittén planerar att tipsa föreningarna vad & hur föreningarna kan göra, 
snarare än att Östsvenska ska bedriva Paraverksamhet (inte längre några avsatta medel).
Ungdomskommittén vad satsa på 2024 – Olivia: Träff heldag med inspiration och tema ungt 
ledarskap, kanske i samband med IUSM 9-10 mars, kostnader handlar om lokal + lunch. Nu finns 
10 tkr avsatt i budgeten 2024 för ungdomskommittén, ska även räcka till t.ex. SFIF Höstkonferens.

§ 3. Ekonomi - Markus
Skriftlig rapport utskickad inför mötet (dagen innan) med preliminärt bokslut 2023 och lite info om 
uppstart i Speedledger + MaxPA från årsskiftet. Markus gick igenom 2023 som slutade på +81 tkr. 
2024 pekar nu mot -213 tkr inkl. antagandet +70 tkr från RF-SISU Östergötland för Trailprojektet. 
Diskussion främst kring lägren, rimlig avgift och förväntat resultat som skiljer mycket mellan 2023 
och 2024. Bidragen från SFIF osäkra kommande år, snart vet vi mer.
Bra att vi blir mer digitala med bokföring online och digitala verifikationer istället för papperspärm. 
Plan att övergå till löpande attest under årets gång (digitalt) snarare än först efter årets slut (papper).

§ 4. Uppdatering av verksamhetsplan 2024 – Ulrika
Ulrika genomför de uppdateringar av verksamhetsplanen vi nu kommer fram till. 
Styrelsens ansvarsfördelning för olika utvecklingsprojekt/områden uppdateras på konstituerande 
styrelsemötet efter årsmötet när vi har en ny styrelse.

Utbildning
Monica sammanställer och presenterar på årsmötet hur vi ligger till jämfört med verksamhetsplanen. 
Saker vi diskuterade nu var den utbildningsenkät vi haft ute och fått in en mängd svar på, även den 
utvärderingsenkät varje utbildningsdeltagare får svara på efter genomgången utbildning (Linnéa 
tillfrågas var svaren hamnar) och sen vilka grenspecifika fortbildningar vi kan tänkas få till.

Tävling
Markus tar fram deltagarstatistik på DM-tävlingarna.
Sponsorer?

Föreningsstöd
Markus lägger upp på vår hemsida om Friidrottens värdegrund och Friidrottens spelregler.
Höstmötet – antal deltagare Karlskrona 2023 vs Jönköping 2022.

Samverkan
NIU Kristianstad ska tas med.

§ 5. Östsvenska årsmöte – Markus, Nadja, Marina, Monica
Inbjudan/kallelse ligger på hemsidan, har mailats ut till alla föreningar och var med i senaste 
Nyhetsbrevet som även kan läsas av enskilda ledare/aktiva. Alla handlingar ska vara klara två 
veckor innan. Tidsplan behöver göras (Markus) för Verksamhetsberättelsen där ett flertal bidrar med 
innehåll. Angående styrelseförslag/motioner inga nyheter i nuläget, samma styrelseförslag som ifjol 
med Arrangörsavgift 1 kr/start som komplement till Service-avgiften.

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Carl Hedin
Sekreterare Ordförande Justerare



§ 6. Förbundsårsmötet 23-24 mars i Uddevalla

a) Motion – process för nominering av valberedning
Carl har uppdaterat vår motion, Ulrika delade och några justeringar gjordes. Markus skickar in den.

b) Nomineringar till FS, disciplinnämnd
Efter diskussion beslutar vi att nominera Freja Andersdotter, Freja Avebäck och Stephan Hammar till
förbundsstyrelsen (ledamot), Markus skickar in.

c) Östsvenskas ombud
Vi har preliminärt åtta platser, SFIF kommer snart med definitivt besked. Monica & Carl anmäler nu 
intresse. Ulrika har förhinder.

§ 7. Verksamheten – Nadja frånvarande/sjuk
Nadja har skrivit ihop ett förslag angående lägerarvoden - vi tar det på nästa styrelsemöte.

§ 8. Info från kommittérna – Monica, Ronny, Olivia, Nadja, Markus/Linda
Monica nämnde lite aktuellt från Utbildningskommittén.
Markus nämnde att GM-planeringsgruppen har möte nu på torsdag.

§ 9. Övrigt

a) SFIF vegetarisk kost - Stefan
Skjuts till nästa styrelsemöte.

§ 10. Nästa möte och avslut
Tisdag 13 februari 2024 kl. 19.00-20.30 digitalt via Teams. Mötet avslutades kl. 11.04.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
14/10 §4 Satsningar/träffar träningsutveckling, t.ex. lördagar i TKA Utbildningskommittén
21/11 §2 Hålla utkik SFIF-stöd, tipsa DM-arrangörer Markus/Tävlingskommittén
21/11 §4 Ta med styrelsens riktlinjer (kostnader) till GM-arbetsgrupp Nadja, Markus
6/1 §2 Paraverksamhet, tipsa föreningarna hur/vad man kan göra Utbildningskommittén
6/1 §4 DM deltagarstatistik Markus
6/1 §4 Friidrottens värdegrund & spelregler på vår hemsida Markus

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Carl Hedin
Sekreterare Ordförande Justerare


